
POR TIC 

Em plau d'aprofitar l'avinentesa que m'ofereix elpresent Anuari per adreçar-me, 
per darrer cop dins la present legislatura, a tots vosaltres. 

I, com cada any, considero que hem de posar de relleu aquelles obres més desta-
cables que s'han realitzat durant aquest darrer any. 

En primer Hoc, i com sigui que es tracta d'un tema molt punyent i preocupant, 
hem de parlar de l'aigua —element del tot vital—, ja que la forta i llarga sequera que 
hem hagut de suportar feia preveure que, a I'estiu, hauriem de sofrir restriccions i 
d'altres molèsties. Les dürreres pluges caigudes han handejat, de moment, la intran-
quil-litat que ens afeixugava. Amb tot, l'Ajuntament continua fent noves inversions 
al Servei Municipal d'Abastament d'Aigua Potable, per tal de millorar-lo, a fi i efec-
te, primerament, d'aprofitar més bé el volum d'aigua disponible en qualsevol 
moment, i després, evitar, en quant sigui possible, haver d'impiantar limitacions en 
el consum. 

Pel que fa a les altres obres públiques, podem anunciar que hem procedit a la 
reparado de l'aleta del Pont de Can Donat, i que les que fan referència al Carni de 
la Serra, Can Juli i Dr. Fleming s'hauran ja enllestit quan surti aquest Anuari, i que 
molt aviat ho serán les del Dr. Vázquez. I també que s'ha fet ja 1'adjudicado de les 
obres del segon tram del Camí de Caldes. 

Així mateix, les obres d'ampliadó de 1'Escola Pública Ronçana es troben ja en 
la seva darrera fase, la qual cosa permetrà que es puguin inaugurar a l'inici del pro-
per curs escolar. 

També, amb moh de goig, podem anunciar-vos que tenim ja definitivament apro-
vades, per la Comissió d'Urbanisme de Barcelona (sessió del 7 de març proppassat), 
les Normes Subsidiàries de Planejament Urbanístic del nostre Municipi. D'aquesta 
manera s'acaba un llarg periple que s'inició l'any 1980. Han calgut deu anys, que 
s'havien fet molt llargs, perqué poguéssim disposar d'un instrument, imprescindible 
i necessari, per fer que el desenrotllament urbanístic del nostre poblé sigui del tot har-
monie i ajustat, tant a unes normes clarificadores com a les necessitats reals de la 
poblado. 

Finalment, dir-vos que eis actes que integren la Festa Major d'enguany es faran 
igualment a la Zona Esportiva Municipal. No sols em plau d'invitar-vos-hi, sino que 
US demano, de tot cor, la vostra més ferma adhesió i col-laborado. Recordeu que les 
festes que organitza la Corporació Municipal no les fa pas per al seu propi lluïment, 
sino perqué principalment els veins i residents les puguin gaudir plenament. Perqué 
els actes —siguin de la classe que siguin— sense 1'element humà no tenen cap caliu ni 
cap raó de ser. Participeu-hi, dones, per tal demostrar a tothom que el nostre pöble 
sap i vol esbargir-se amb salut, humor i pau. 

Us saluda amb tot 1'afecte. 

L'Alcalde, 
JOSEF UÑÓ I CIURANS 
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